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BROI.0012.1.5.2019 

 

 

Protokół nr 5/19 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 4 września 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 4 września 2019  roku o godzinie 10:05 
 

Przewodniczący Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Mariusz Bladoszewski dokonał otwarcia obrad 

Komisji, powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości, Pana Arkadiusza 

Arkuszewskiego – Zastępcę Prokuratora Rejonowego we Włocławku, Panią Zofię Ziółkowską – 

Zastępcę  Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku, Pana Sławomira 

Sawickiego – Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku,  Pana Piotra 

Krygiera – Sekretarza Powiatu oraz Pana Adama Rejmaka - Naczelnika Wydziału Zarządzania, 

Administracji  i  Bezpieczeństwa. 

 

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali porządek 

obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 31 maja 2019. 

5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2018 roku.  

6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego  

w I połowie 2019 roku.  

7. Informacja o realizacji w 2018 roku programów finansowanych ze środków 

pozabudżetowych i efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych 

 i ograniczeniem bezrobocia.  

8. Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku dotycząca działań Powiatu Włocławskiego  

w związku przynależnością do związków i stowarzyszeń. 

9. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych 

prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć 

podejmowanych w toku postępowań administracyjnych.  
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10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 
Wtrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składającego się z 11punktów.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 4/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 31 maja 2019. 

5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2018 roku.  

6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego  

w I połowie 2019 roku.  

7. Informacja o realizacji w 2018 roku programów finansowanych ze środków 

pozabudżetowych i efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych 

 i ograniczeniem bezrobocia.  

8. Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku dotycząca działań Powiatu Włocławskiego  

w związku przynależnością do związków i stowarzyszeń. 

9. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych 

prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć 

podejmowanych w toku postępowań administracyjnych.  

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. Przyjęcie protokołu nr 4/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 31 maja 2019. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają 

uwagi do sporządzonego protokołu? 

Wobec braku Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 4/19  

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 31 maja 2019 

r. i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 4/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 31 maja 2019 

 

 

5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2018 roku.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2018 roku. Na obradach obecny jest pan Arkadiusz Arkuszewski – 

Zasępca Prokuratora Rejonowego we Włocławku, którego Przewodniczący Komisji poprosił  

o zabranie głosu.  

Pan Arkadiusz Arkuszewski – Zasępca Prokuratora Rejonowego we Włocławku 
poinformował, że członkowie komisji otrzymali pisemną informacje, w związku z tym skupi się na 

danych  od dnia 1 stycznia 2019 r. do 31 sierpnia 2019r., podając również dane z analitycznego 

okresu ubiegłego roku. W zeszłym roku odnotowano wzrost liczby postępowań dotyczących 

alimentacji, jest to ciągły problem. W zeszłym roku takich postepowań było 1570. W roku 2017 r. 

takich postępowań było niespełna 1000.  W tym roku od 1 stycznia do 31 sierpni br. odnotowano 

870. Jest to poziom zbliżony do poziomu z roku ubiegłego roku. Wraz z policją, prokuratura 

dokłada wszelkich starań, aby te postępowania były jak najlepiej wyjaśniane. Widać poprawę  

w tym roku w  stosunku do roku ubiegłego. W tym roku aktem oskarżenia zakończono 159 takich 

postępowań przy 47- w zeszłym roku, w analogicznym okresie. Zauważalny jest wzrost spraw  

o przestępstwa, oszustwa, w tym roku odnotowano 500 takich postępowań, przy 479 w roku 

ubiegłym. To co najbardziej radnych interesuje, to groźne przestępstwa przeciwko życiu i zdrowiu 

m.in.: rozboje, kradzieże, rozbójnicze wymuszenia. W tym roku widać wzrost takich spraw  

w stosunku do ubiegłego roku. W tym roku odnotowano 38 takich postępowań, a w ubiegłym w 

tym samym okresie 36. Jeśli chodzi o wypadki drogowe to w zeszłym roku było ich 131, gdzie 29 z 

nich było ze skutkiem śmiertelnym i ciężkimi obrażeniami ciał. W roku bieżący do dnia 31.08. 

takich przypadków odnotowano 95  i 23 ze skutkiem śmiertelnym i ciężkimi obrażeniami ciała. 

Gdzie w zeszłym roku było takich wypadków 82, w tym 13 ze skutkiem śmiertelnym i ciężkimi 

obrażeniami ciała, czyli wzrost jest 100%. Widać znaczny wzrost przestępstw narkotykowych. W 

ubiegłym roku takich przestępstw było 212 do dnia 31.08, a  w tym roku jest ich 237. Jest to 

spowodowane też tym, że ustawodawca objął ściganiem posiadanie nie tylko narkotyków, ale też 

dopalaczy. W Prokuratorze Rejonowej we Włocławku jest bardzo dużo spraw zawieszonych co 

oznacza, że  z pewnych powodów nie można prowadzić postępowań i te postępowania się zawiesza. 

Powiat nie jest bogatym powiatem w stosunku do miast partnerskich w woj. kujawsko-pomorskim 

takich jak: Toruń, Inowrocław i Grudziądz. Obywatele powiatu migrują. Wyjeżdżają do pracy za 

granicę. Niestety nie można zakończyć postepowań, oskarżyć ich do sądu i tych spraw 

zawieszonych jest bardzo duża.  Widoczna jest poprawa, ponieważ zaostrzona jest forma 

poszukiwań prokurator występują do sądu o wydanie postanowień o zatasowanie tymczasowego 

aresztowania, wydawane są listy gończe. Poprawa jest zauważalna. W związku z tym, że 

mieszkańcy wyjeżdżają za granice wzrasta liczba postepowań w  których prokuratura sięga po 

międzynarodową pomoc prawną oraz kieruje do stron zagranicznych państw UE europejskie 

nakazy dochodzeniowe. To jest skomplikowana procedura i bardzo czasochłonna. W przypadku 

Holandii taka procedura trwa do 3 miesięcy. W takich Państwach  jak Włochy, Grecja, Irlandia 

takie nakazy są realizowane nawet powyżej 18 miesięcy. We wcześniejszej informacji wskazano, że 

w zeszłym roku aktem oskarżenia zakończono ponad 1200 spraw, a w tym roku do dnia 31 sierpnia 

2019 r niespełna 1000, przy 750 w podobnym okresie ubiegłego roku. Widać działania prokuratury 

jak i policji.  Pozytywna kwestią jest to, że coraz mniej spraw jest umarzanych z powodu 

niewykrycia sprawcy. Zwłaszcza praca operacyjna policji odgrywa główną rolę. Widać znaczny 

wzrost zajętego mienia i dokonanych na tym mieniu zabezpieczeń majątkowych. Widać znaczną 
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poprawę. Zabezpieczenie majątkowe wydawane jest nie tylko na mieniu ruchomym, samochodach, 

telefonach komórkowych itd., ale także na nieruchomościach. To jest jasny sygnał dla przestępców.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja pytania? 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem Informacji o stanie przestępczości 

i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury Rejonowej we Włocławku w 2018 roku  z racji 

nieobecności Prokuratora Rejonowego we i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za - 5 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Informację o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2018 roku  z racji nieobecności Prokuratora Rejonowego we 

Włocławku. 

Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury Rejonowej we 

Włocławku w 2018 roku  z racji nieobecności Prokuratora Rejonowego we Włocławku stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego  

w I połowie 2019 roku.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem otrzymali  

Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego  

w I połowie 2019 roku. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Zofię Ziółkowską – Zastępcę 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o przedstawienie tematu. 

Pani Zofia Ziółkowska – Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we 

Włocławku poinformowała, że Pani Magdalena Fejdowska - Państwowy Powiatowy Inspektor 

Sanitarny nie mogła uczestniczyć w dzisiejszym spotkaniu ze względu na na naradę, która odbywa 

się w m. Bydgoszcz. Sytuacja epidemiologiczna chorób zakaźnych i zakażeń omawianego okresu 

była zróżnicowana, należy uznać ją za dobrą. Podobnie jak w latach wcześniejszych, nie 

przywleczono na teren naszego powiatu i miasta chorób szczególnie niebezpiecznych i wysoce 

zakaźnych. Na ospę wietrzną zapadalność wzrosła, natomiast na grypę zachorowalność zmalała. 

Odnotowano pojedyncze przypadki takich chorób jak: świnka. W I półroczu 2019 r. zgłoszono 4 

nowe osoby, które odmówiły obowiązku wykonania szczepień u swoich dzieci (7dzieci).  

W stosunku do osób uchylających się  od obowiązku sczepień prowadzone są postępowania mające 

na celu wyegzekwowanie obowiązku poddania swoich dzieci szczepieniom ochronnym. W okresie 

sprawozdawczym, podobnie jak w ubiegłych latach nie rejestrowano przypadków zatruć grzybami, 

jadem kiełbasianym, włośnicy, czerwonki, bakteryjnej, zachorowań na wirusowe zapalenie wątroby 

typu A; nie odnotowano również ognik chorób przenoszonych drogą pokarmową. W I półroczu 

2019 roku odnotowano wzrost liczby zgłoszonych zachorowań na wirusowe zapalenie wątroby. Nie 

odnotowano zachorowań o etiologii mieszanej B+C. W analizowanym okresie zgłoszono zakażenie 

HIV i zachorowanie na AIDS u 62 letniej mieszkanki Włocławka. Zapadalność na boreliozę w I 

półroczu 2019 roku wzrosła. Zarejestrowano 17 przypadków tej choroby 12 wmieście i 5  

w powiecie. U wszystkich chorych rozpoznano wczesną skórną postać choroby z charakterystyczną 

zmianą skórną typu rumień wędrujący. W półroczu 2019 r. odnotowano wzrost zapadalności na 

gruźlicę w stosunku do ubiegłego półrocza. Zarejestrowano 15 przypadków zachorowań na 

gruźlice. – 5 w mieście i 10 w powiecie. W I półroczu 2019 roku negatywnie pod względem stanu 

sanitarnego , w tym technicznego oceniono jeden podmiot leczniczy – przychodnie specjalistyczną 

we Włocławku udzielającą ambulatoryjnych świadczeń zdrowotnych.  W I półroczu poprawie uległ 

stan snitarno-techniczny podmiotu leczniczego, który przeniósł się do nowo wybudowanego 

obiektu, który jest nowy o wysokim standardzie, zastosowanych materiałów wykończeniowych, 
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armatury oraz wyposażenia pomieszczeń. Na koniec I półrocza 2019 roku na terenie Miasta 

Włocławek i Powiatu Włocławskiego wodę przydatną do spożycia dostarczało 100% wodociągów, 

zaopatrując  w nią 189808 mieszkańców, w tym 1030000 mieszkańców Miasta Włocławek i 86808 

mieszkańców Powiatu Włocławskiego. Jednak w 3 przypadkach woda była warunkowo przydatna 

do spożycia przez ludzi tj. Gliznowo gm. Lubień Kujawski, Smólnik gm. Włocławek, i Chodecz 

gm. Chodecz. W I półroczu 2019 w ramach nadzoru sanitarnego prowadzonego przez PPIS we 

Włocławku w 3 obiektach zlokalizowanych we Włocławku; Wojewódzkim Szpitalu 

Specjalistycznym im. Bł. Ks. J. Popiełuszki, domu pomocy społecznej i placówce opiekuńczo-

wychowawczej pobrano do badań laboratoryjnych 12 próbek w celu dokonania oceny zakażenia 

instalacji wodociągowej ciepłej wody przez bakterie z rodzaju Legionella sp. W ciepłej wodzie 

pobranej w tych obiektach nie stwierdzono przekroczeń dopuszczalnej liczby bakterii Legionella sp. 

W I półroczu 2019 roku na terenie Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego utworzono 6 

kąpielisk. Nie zostały utworzone miejsca okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli. Wszystkie 

kąpieliska spełniały określone wymagania. Prowadzony jest również nadzór nad obiektami 

żywienia zbiorowego, produkcji i obrotu środkami spożywczymi. Większość obiektów posiadała 

prawidłowy stan sanitarno-techniczny. Skontrolowanych zostało 303 obiektów, z których w 65 

stwierdzono nieprawidłowości. Na polecenie Głównego Inspektora Sanitarnego w marketach 

przeprowadzono 12 kontroli mających na celu zapewnienie i utrzymanie właściwego stanu 

higienicznego wózków i koszyków. Nałożono 2 mandaty na kwotę 200 zł. W I półroczu 2019 roku 

PIS inicjowała, koordynowała i realizowała na terenie miasta Włocławka i Powiatu Włocławskiego 

11 programów edukacyjnych oraz kilka interwencji nieprogramowych. PIS prowadzi działalność 

oświatową pt. „Chroń się przed kleszczami wszystkimi sposobami”.  

Przewodniczący Komisji zadał pytanie dotyczące awarii oczyszczalni „Czajka”. Jakie jest 

zanieczyszczenie rzeki Wisły w wyniku tej awarii? Czy miała ona wpływ na florę i faunę rzeki 

Wisły? 

Pani Zofia Ziółkowska – Zastępca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we 

Włocławku poinformowała, że PIS nie nadzoruje jakości wody w rzece Wiśle. Inspekcja nie m 

porównania jaka jest jakość mikrobiologiczna wody w Wiśle. W związku z tą awarią  

i uzgodnieniami Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy przeprowadzono takie 

badania. Pobrano 4 próbki 30 sierpnia br., czyli wody, która normalnie jest w  Wiśle przed 

wystąpieniem tej awarii, która była w Wiśle. Wyniki zostały przesłane do Wydziału Zarzadzania, 

Administracji i Bezpieczeństwa. Są to próbki zerowe jakiej jakości można się spodziewać. Nie ma 

wyników ze strony inspekcji sanitarnej jakie warunki powinna spełniać woda powierzchniowa. PIS 

kontroluje wodę pod konkretne rozporządzenia. Dla wód powierzchniowych kompetencji nie ma. 

Na te chwile są wyniki badania (wstępne) wody pobranej 2 września br., a wiec w poniedziałek, 

kiedy ta woda zanieczyszczona dotarła do Włocławka. Są to tylko dwa parametry i nie są to jeszcze 

pełne wyniki. Wyniki zostaną przesłane w najbliższym czasie.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie komisji mają pytania do przedłożonej informacji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem informacji 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 2019 roku  i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła  Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego  

w I połowie 2019 roku. 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego  

w I połowie 2019 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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7.  Informacja o realizacji w 2018 roku programów finansowanych ze środków 

pozabudżetowych i efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych 

 i ograniczeniem bezrobocia.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem otrzymali  

Informację o realizacji w 2018 roku programów finansowanych ze środków pozabudżetowych 

 i efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych i ograniczeniem bezrobocia. 

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Sławomira Sawickiego - Zastępcę Dyrektora PUP we 

Włocławku o przedstawienie tematu. 

Pan Sławomir Sawicki - Zastępca Dyrektora PUP we Włocławku poinformował, że w 2018 

roku PUP we Włocławku realizował 2 projekty finansowane ze środków UE: 

a) Projekt „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy we Włocławku i Powiecie 

Włocławskim (III) -  uczestnikami projektu były osoby bezrobotne w wieku 18-29 lat 

zakwalifikowane do I lub II profilu pomocy. Celem projektu było zwiększenie możliwości 

zatrudnienia osób młodych do 29 roku życia pozostających  bez pracy we Włocławku  

i Powiecie Włocławskim. Spośród uczestników 524 osoby objęte pośrednictwem pracy,  

a 248 osób poradnictwem zawodowym. W omawianym okresie na realizację projektu 

wydano 6 879 204,14 zł. Efektywność zatrudnieniowa w poszczególnych grupach 

przedstawiała się następująco: osoby o niskich kwalifikacjach 67,24%, osoby  

z niepełnosprawnościami 37,5%, osoby długotrwale bezrobotne 68,77%, osoby nie 

przyporządkowane do żadnej z wymienionych kategorii 87,35%.   

b) Projekt wsparcie aktywności zawodowej osób bezrobotnych we Włocławku i powiecie 

włocławskim (III) realizowany był do 31 grudnia 2018 r. W omawianym okresie wsparciem 

objęto 767 osób, w tym: 299 osób uczestniczyło w stażach, 211 osób uczestniczyło  

w szkoleniach, 178 osób skierowano na wyposażone lub doposażone stanowiska pracy, a 79 

osobom przyznano jednorazowe środki na podjęcie działalności gospodarczej.  

PUP we Włocławku realizował programy specjalne we współpracy z 2 gminami.  

a) „Ocalić od zapomnienia II” głównym celem programu była aktywizacja społeczno-

zawodowa 10 bezrobotnych mieszkańców gminy Lubraniec, poprzez zastosowanie 

kompleksowego wsparcia.   

b) Parki Gminy Boniewo II – głównym celem programu była aktywizacja społeczno-

zawodowa 10 bezrobotnych, mieszkańców Boniewo, poprzez zastosowanie 

kompleksowego wsparcia celem pośrednim było zwiększenie atrakcyjności gminy 

oraz podniesienie jej potencjału gospodarczego dzięki rozwojowi aktywnej turystyki 

i rekreacji.  

PUP we Włocławku  w czerwcu oraz we wrześniu 2018 r. otrzymał dodatkowe środki  

z Funduszu Pracy w wysokości  2 265 000 zł, na podstawie decyzji Ministra Rodziny, Pracy  

i Polityki Społecznej na realizacje programów aktywizacji zawodowej bezrobotnych w regionach 

wysokiego bezrobocia oraz na terenach rewitalizowanych, a także realizowanych w ramach 

Narodowego Programu Mieszkaniowego Mieszkanie Plus. W ramach środków z rezerwy 

 w wymienionych programach zorganizowano roboty publiczne dla 250 osób. W okresie 

sprawozdawczym wsparciem objęto 239 osób. Wydatkowano kwotę 1 926 896,88 zł.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Marek Jaskulski zapytał, ile wynosi  na dzień dzisiejszy stopa bezrobocia na terenie 

działania  PUP we Włocławku ? 

Pan Sławomir Sawicki - Zastępca Dyrektora PUP we Włocławku poinformował, że stopa 

bezrobocia wynosi 14,2%.  

Radny Marek Jaskulski powiedział, że jest to bardzo wysoka stopa. Radny zapytał, czy wśród 

bezrobotnych osób są osoby, które lubią mieć status bezrobotnego, ponieważ jest on wygodny? 

Pan Sławomir Sawicki - Zastępca Dyrektora PUP we Włocławku odpowiedział, że na terenie 

powiatu włocławskiego jest zdecydowanie mniej zakładów pracy i trudniej jest te osoby 
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zaktywizować. Mimo, że bezrobocie spadło i wynosi 8800 osób bezrobotnych,  to w  większości są 

to osoby długotrwale bezrobotne. Do czerwca tego roku osoby, które miały III profil  nie mogły być 

aktywizowane  poprzez skierowanie do jakichkolwiek form. Ustawodawca zniósł obowiązek 

profilowania i wśród tych osób na bieżąco prowadzona jest aktywizacja.   Robione jest wszystko co 

możliwe, ale gro osób nie jest zainteresowane podjęciem jakiejkolwiek formy pracy lub stażu. PUP 

we Włocławku ciężko zebrać grupę osób na szkolenia.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie komisji mają pytania do przedłożonej 

informacji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji o realizacji 

w 2018 roku programów finansowanych ze środków pozabudżetowych i efektów rzeczowych 

związanych z aktywizacją bezrobotnych i ograniczeniem bezrobocia i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Informację o realizacji w 2018 roku programów finansowanych ze środków 

pozabudżetowych i efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych 

 i ograniczeniem bezrobocia. 

Informacja o realizacji w 2018 roku programów finansowanych ze środków pozabudżetowych i 

efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych i ograniczeniem bezrobocia stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

8. Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku dotycząca działań Powiatu 

Włocławskiego w związku przynależnością do związków i stowarzyszeń. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji otrzymali  

Informację Zarządu Powiatu we Włocławku dotyczącą działań Powiatu Włocławskiego w związku 

przynależnością do związków i stowarzyszeń. Przewodniczący Komisji poprosił Sekretarza 

Powiatu o wprowadzenie do tematu. 

Sekretarz Powiatu poinformował, że od kilku lat w planie pracy Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego znajduje się przedmiotowa informacja przygotowywana 

przez Wydział Zarzadzania, Administracji i Bezpieczeństwa. Aktualnie Powiat Włocławski jest 

członkiem następujących stowarzyszeń: Związek Powiatów Polskich, Związek Powiatów 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego oraz Włocławskiego Centrum Edukacji Ekologicznej.  

Związek Województwa Kujawsko-Pomorskiego został utworzony min.: w celu tworzenia 

numerycznej mapy EGiB oraz pozyskiwania danych ewidencji budynków i lokali, informatyzacji 

zbiorów itp.  Szczegóły znajdują się w informacji, a na posiedzeniu obecny jest Pan Naczelnik 

Wydziału Zarzadzania, Administracji i Bezpieczeństwa, który odpowie na ewentualne pytania.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do przedłożonej informacji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za  przyjęciem Informacji Zarządu 

Powiatu we Włocławku dotycząca działań Powiatu Włocławskiego w związku przynależnością do 

związków i stowarzyszeń i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5  

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła Informację Zarządu Powiatu we Włocławku dotycząca działań Powiatu Włocławskiego w 

związku przynależnością do związków i stowarzyszeń. 
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Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku dotycząca działań Powiatu Włocławskiego w związku 

przynależnością do związków i stowarzyszeń stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokołu.  

 

 

9. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych 

prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć 

podejmowanych w toku postępowań administracyjnych.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji otrzymali 

informację Starosty Włocławskiego dotyczącą postępowań administracyjnych prowadzonych  

w Starostwie Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć podejmowanych w toku 

postępowań administracyjnych.   

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Naczelnika Wydziału Zarządzania, Administracji i 

Bezpieczeństwa o wprowadzenie do tematu. 

Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa poinformował, że 

informacja, którą radni otrzymali jest wyczerpująca. Jeśli będą ewentualne pytania to Naczelnik 

udzieli na nie odpowiedzi.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do przedłożonej informacji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za  przyjęciem Informacji Starosty 

Włocławskiego dotyczącej postępowań administracyjnych prowadzonych w Starostwie 

Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć podejmowanych w toku postępowań 

administracyjnych i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła Informację Starosty Włocławskiego dotyczącą postępowań administracyjnych 

prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć podejmowanych 

w toku postępowań administracyjnych. 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych prowadzonych  

w Starostwie Powiatowym w 2018 r., w tym odwołań rozstrzygnięć podejmowanych w toku 

postępowań administracyjnych stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

 

10. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Przewodniczący Komisji zapytał o Powiatowe ćwiczenia obronne pod kryptonimem KOBRA 

2019, których termin został przesunięty ze względu na uroczystości, które odbywają się na terenie 

powiatu włocławskiego tj. „Polska pod Krzyżem”. Przewodniczący Komisji zapytał o organizację 

tej uroczystości? Jednocześnie Przewodniczący Komisji zapytał o zanieczyszczenia rzeki Wisły?  

Naczelnik Wydziału Zarzadzania, Administracji i Bezpieczeństwa poinformował, że  ćwiczenia 

Kobra miały odbyć się w dniu 13 września br., ale ze względu na spotkanie  ewangelizacyjne  

„Polska pod Krzyżem”, które odbędzie się na lotnisku w Kruszynie izaangażowanie bardzo dużej 

ilości sił środków, które m.in. miały wziąć udział w  ćwiczeniu Kobra w 2019 roku trzeba było 

przełożyć termin ćwiczeń. Ćwiczenia zostały przełożone na dzień 20 września br. Czy one odbędą 

się w takiej samej postaci to trudno w tej chwili powiedzieć, ponieważ jeśli chodzi o termin 13.09. 

br. to były uzgodnione środki lotnictwa zarówno z Kruszyna jak i środki z lotnictwa sił zbrojnych i 

lotniczego pogotowia ratunkowego. Tam są procedury trochę bardziej skomplikowane, ale czy 

śmigłowiec sił powietrznych weźmie w tym udział to jest duży znak zapytania. W dniu jutrzejszym 
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odbędzie się przedostatni briefing w Kowalu ze wszystkimi uczestnikami, aby dokonać 

szczegółowych ustaleń. Członkowie Komisji otrzymają zaproszenia na ćwiczenia Kobra 2019. Jeśli 

chodzi o informacje dotyczące stanu wody w rzece Wiśle. Wydział otrzymał komunikat,  w którym 

zawarto ogólne informacje, że nie ma według nich zagrożenia dla mieszkańców. Pracownik 

merytoryczny wydziału Pan Adam Ciesielski ma bezpośredni kontakt m.in.: z Wodami Polskimi, 

która jest  instytucją sprawującą nadzór nad merytorycznymi kwestiami związanymi z rzeką Wisła i 

Zalewem Włocławskim.  Wydział nie otrzymał innych informacji dotyczących jakiekolwiek 

zagrożenia.  Ze strony powiatu do gmin, w których znajdują się ujęcia wody w pobliżu  rzeki Wiły 

wysłano ostrzeżenie, aby zwrócić szczególną uwagę na stan wody i przydatność do spożycia.  

Więcej głosów nie było.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego w dniu 4 września 2019 roku o godzinie 10:55 dokonał zamknięcia obrad 

Komisji.                                                                          

 

                     
                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       

   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                

                                                                                                     

                                 Mariusz Bladoszewski  

 

 

 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 
Marta Grzegórska………………………….. 


